
Bestyrelsesmøde i A/F Sejlet, 26. januar 2022

Deltagere: Rasmus, Jan, Kjeld, Tom og Sune (referent)

Dagsorden:

1 Opfølgning på punkter fra sidste møde, 8. december 2021

1A Servicerapporter fra Desmi, vedr. brønde og pumper i kælderen

2 Nye punkter til dette møde:

2A Ny energimærkning for ejendommen.

2B Perioderegnskab 4. kvartal 2021.

2C Budget 2022

2D Bestyrelsens videre arbejde med etablering af ladebokse i

parkeringskælderen

2E Generalforsamling 2022

2F Fælles arbejdsdag, drøftelse.

3 Nyt fra beboere

4 Nyt fra E/F og Parkeringslauget

5 Eventuelt

6 Mødekalender



Referat:
1 Opfølgning på punkter fra sidste møde, 8. december 2021
1A Servicerapporter fra Desmi, vedr. brønde og pumper i kælderen
Vi har modtaget regning og arbejdet er udført. Punktet er hermed afsluttet.

2 Nye punkter til dette møde:
2A Ny energimærkning for ejendommen.
Bygningens lovpligtige energimærke udløb februar 2022, idet den bliver 10 år. Inden

mødet var der indhentet to forskellige tilbud på et nyt energimærke. Bestyrelsen

valgte at acceptere tilbuddet fra KEEN Miljø og Energirådgivning Aps, som lød på kr.

16.875,-

Sune var med til gennemgang primo januar 2022 og vi har netop modtaget det nye

energimærke, hvor bygningens placering på energimærkeskalaen er: A2010

2B Perioderegnskab 4. kvartal 2021.
Bestyrelsen havde inden mødet modtaget materialet fra LEA. Regnskabet for 2021

viser et underskud på ca. 174.000 kr. mod et budgetteret underskud på ca. 51.000

kr. Årsagen er, at anden del af fakturaen til Fyns Glarmester på ca. 124.000 kr. for

udbedring af altanværn skal bogføres i 2021, selvom beløbet først forfalder til

betaling i januar 2022.

2C Budget 2022
Det betyder bl.a., at egenkapitalen i vores A/F ved udgangen af 2021 er ca. 180.000

kr. Bestyrelsen mener, at niveauet er mindre end ønskeligt, og vil nu arbejde på at

komme med et generalforsamlingsforslag til forhøjelse af det månedlige bidrag til A/F

med henblik på at genetablere egenkapitalen til et mere passende niveau. Forslaget

vil tage udgangspunkt i, at egenkapitalen kan nå et niveau på ca. 300.000 kr. i løbet

af nogle år – naturligvis med forbehold for, at der ikke kommer

vedligeholdelsesudgifter ud over budgettet i de kommende år. Bestyrelsen

budgetterer i 2022 med et overskud på ca. 13.000 kr., inden en eventuel

bidragsforhøjelse. Der er budgetteret med vedligeholdelsesudgifter på 75.000 kr.

Bestyrelsen har spurgt LEA om en uddybning af nogle af posterne i

årsrapporteringen, så vi er fuldt klædt på til en gennemgang på generalforsamlingen.



2D Bestyrelsens videre arbejde med etablering af ladebokse i
parkeringskælderen.

Inden mødet har Sune uddelt spørgeskemaer i forruden af de biler, som bestyrelsen

tidligere vurderede, lå i en passende afstand til vores bygning. Det drejede sig om

pladserne: 301, 303, 304, 306, 307, 309, 310, 312, 313, 315, 316, 318, 319, 320,

321, 322, 324, 325, 326, 327, 328, 329, 330, 331, 332, 333, 334, 335, 336, 337, 338,

339, 401, 402, 403, 404, 405, 406, 407, 408, 409, 410, 411 og 412.

Trods flere forsøg er det endnu ikke lykkes at aflevere sedler til alle pladser, da nogle

tilsyneladende ikke, eller meget sjældent, er i brug. Bestyrelsen valgte på mødet, at

vi også ville udlevere spørgeskema til pladserne: 44-53.

Ud fra de tilbagemeldinger vi har fået, arbejder bestyrelsen videre med løsningen,

hvor der kan opsættes en ny eltavle med 16 bimålere i Sejlets teknikrum. Vi har

foreløbig 14, der har udvist interesse for projektet.

Som nævnt i tidligere referater, vil denne løsning hverken have betydning for A/F

Sejlets økonomi eller lejlighedernes strømforbrug/-behov. Der er fortsat en række

områder og spørgsmål, vi skal have besluttet og afklaret, inden vi kan tage næste

skridt. Vi valgte derfor at afholde et ekstra bestyrelsesmøde, med dette punkt som

det primære fokus.

Kjeld undersøger ved LEA ang. opkrævning af elforbrug mv. hos de enkelte brugere.

2E Generalforsamling 2022
Datoen for generalforsamlingen er torsdag d. 21. april. Der vil komme indkaldelse

som tidligere år.

2F Fælles arbejdsdag, drøftelse.
Vi fortsætter konceptet om arbejdsmåned, hvor interesserede beboere frivilligt kan

melde sig til en praktisk opgave. Det foregår igen via Facebookgruppen “Sejlet,

Promenadebyen”. Sune skriver ud i løbet af foråret.

3 Nyt fra beboere
Intet nyt til dette punkt.

4 Nyt fra E/F og Parkeringslauget



Intet nyt siden sidst.

5 Eventuelt
Intet nyt til dette punkt.

6 Mødekalender
23. februar (budget 2022 og punkt 2D som eneste punkter), hos Rasmus.

16. marts hos Jan.


